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Indkaldelse til ordinær generalforsamling
i Mogenstrup Grundejerforening.

Vi indkalder til ordinær generalforsamling

torsdag den 14. marts 2024 kl. 1900

i Fladså Hallens kultursal.
Dagsorden:

1) Valg af dirigent
2) Valg af 2 stemmetællere
3) Bestyrelsens beretning. 
4) Indkomne forslag.
5) Revideret regnskab fremlægges til godkendelse
6) Budget 2024, herunder fastsættelse af kontingent
7) Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter.
8) Valg af revisor og suppleant.
9) Eventuelt

Ad 3: Se vedlagte beretning
Ad 4: Forslag der ønskes behandlet på generalforsamlingen skal være bestyrelsen i hænde senest 

den 6. marts 2023.
Forslagene bedes afleveret til Jørgen Stange Jensen, Ageren 2 eller sendt på e-mail til 
formand@mogenstrupgf.dk. Forslagene vil herefter kunne ses på vores hjemmeside 
www.mogenstrupgf.dk.

Ad 5: Se vedlagte reviderede regnskab
Ad 6: Se vedlagte budgetforslag
Ad 7: Følgende bestyrelsesmedlemmer er på valg:

Henrik Christensen
John Michaelsen
Torben Hammer
Jørgen Stange Jensen
Heidi Nonbo
Alle modtager genvalg.

Suppleanter:
Der skal vælges to suppleanter til bestyrelsen og én revisorsuppleant
Erik van Acker og Lars Løvkvist er kandidater som bestyrelsessuppleanter
 

Ad 8: Revisor:
Annie Jørgensen er på valg – og modtager genvalg.
Lars Jørgen Andersen er kandidat til revisorsuppleantposten – og modtager genvalg

NB: Kun skødehavere (ejere), der har betalt kontingent, har stemmeret

Som altid vil vi uddele ”stemmesedler” inden generalforsamlingen. Bemærk, at lejere skal have fuldmagt 
fra udlejeren for at kunne stemme. Se i øvrigt vores vedtægter på  www.mogenstrupgf.dk for korrekt 
udformning af fuldmagt.

På bestyrelsens vegne

Jørgen Stange Jensen, Formand
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Bestyrelsens beretning for året 2023

Året 2023 har været et meget travlt år for bestyrelsen.
Vi har holdt 9 formelle bestyrelsesmøde og derudover en del ”sammenkomster” i forenings-regi.
Mange emner er blevet diskuteret i en altid hyggelig stemning

• Ny gartner
Året startede med at bestyrelsen fik færdiggjort udbudmaterialet og valgt en gartner, som vi kunne 
præsentere en aftale med til generalforsamlingen.
Da aftalen var indgået, og arbejdet gik i gang, har vi efterfølgende haft megen korrespondance 
med både medlemmer og gartner.
Arbejdsomfanget, som vi havde defineret i aftalen var lidt længe om at trænge ned til de 
mennesker, der faktisk udførte arbejdet – og det krævede en hel del af bestyrelsen.
Vi var blandt andet blevet lovet, at vi ville få adgang til OKNygaards elektroniske 
dokumentationssystem – og der gik tid med at få den adgang op at stå.
Vores bed med ”Vild med Vilje” var blevet slået ned 3 gange under græsslåningen – og det 
krævede også lidt møder og telefonsnak at få det retableret. Det skulle være i orden nu til 
kommende sæson

• Fastelavn
Rigtig mange børn havde lagt et stort arbejde i at få forældrene til at klæde dem flot ud.
Vi havde fået fremstillet galger til at hænge tønderne op i og vejret var med os. Arrangementet blev 
holdt i flot, men koldt solskinsvejr.
Præmier til kattekonger og -dronninger samt bedste udklædninger blev værdsat.

• Sankt Hans arrangement
På grund af tørke og med risiko for at der blev udstedt et afbrændingsforbud, valgte bestyrelsen at 
aflyse arrangementet. I Sjællandske, hvor det var omtalt, blev formanden citeret for at vende 
tilbage i 2024 med et ”brag af et arrangement” på grund af 50 års jubilæet.

• Julemarch
Vi deltog atter i julemarchen rundt i Mogenstrup.
Vi havde sat teltet op på Engen, hvor vi ud over at teste deltagernes evner i teltet – og dele 
slikposer ud – også kunne præsentere discgolfen på Engen.

• Juletræ
I år var tænding af juletræet 2-delt. Vi tændte først lyset i træet ved Brugsen sammen med 
Brugsens bestyrelse – som vi har gjort i mange år – og straks derefter blev ”Byens belyste juletræ” 
tændt.
En storm og ”uvorne unger” gav dog lidt skår i glæden. Lyskæden blev ødelagt, så vi må købe en 
ny inden næste jul.

• Storm
Under stormen væltede et træ på Engen – og vi blev nødt til at få fældet/fjernet det med 
OKNygaards hjælp.
Senere væltede et træ på Højen, men det er fjernet af ”frivillige kræfter”

• Trailerordning
Jeg vil gerne igen i år gentage: Ordningen kan kun være en succes, hvis alle passer på trailerne. 
Det vil sige: Rengøre dem efter brug og melde ind, hvis der opdages nogen fejl eller mangler.  
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• Sti om søen
På sidste generalforsamling blev det besluttet at ”Stejlehøjens fond” skulle anvendes til at etablere 
en sti rundt om søen på Stejlehøjen. 
En lille gruppe lagde arbejde i at få udarbejdet udbudsmateriale og aftalt detaljer med Envafors, 
som ejer søen.
Da udbudsmaterialet var sendt ud til tre mulige entreprenører, kom der pludselig besked fra 
Envafors om, at de sandsynligvis ville lave en forhøjning rundt om søen for at øge kapaciteten.
Bestyrelsen besluttede på det grundlag at sætte sti-projektet ”på hold”. 
Envafors åbnede uofficielt en mulighed for, at de ville etablere en sti på toppen af forhøjningen. 
Dette vil arbejdsgruppen følge tæt.
Den megen regn, som vi har fået, har med al tydelighed bevist, at en forhøjning af kanten på søen 
er nødvendig.

• Frisbeegolf
Det viste sig, at det budgetterede beløb til realisering af en frisbee/fodboldgolfbane var for lille – så 
projektet blev reduceret til at kun være en frisbeegolfbane. 2 leverandører blev indbudt til at 
komme med en løsning på at stille kurve op. 
Forudsætningen var, at anlægget ikke måtte være generende for hverken andre besøgende på de 
grønne områder eller for naboer.
For at kunne få projektet til at hænge sammen, søgte vi penge via Lokalråd Fladså hos 
Lokalrådenes Fællespulje og fik bevilliget 10.000,- kr. 
I dag står vi med et projekt, hvor der er kurve på Svalehøjen og på Engen, men mangler kurve på 
Højen.
Brugsen har stillet vægplads til rådighed, hvor der hænger udlåns-diske, som gratis kan lånes, hvis 
man f.eks. har et familiearrangement, hvor der er behov for mange diske. Udlån sker via 
bookingportalen (som trailerordningen) og alle, der er ældre end 15 år kan blive oprettet som 
bruger.   

• Grøn dag
Vi inviterede til ”Grøn dag” hvor det var meningen at medlemmer med frivillig arbejdskraft kunne 
bidrage til ”forskønnelse” af vores område. Der blev fældet råddent æbletræ og nogle af vore 
bænke blev slebet og olieret. Som vanligt sluttede arrangementet med pizza på formandens 
terrasse Vi regner med, at det var den sene/manglende annoncering af arrangementet, der gjorde, 
at der ikke var flere medlemmer, der deltog.
Tak til de fremmødte.

• Gennemgang af træer
Vi har haft en ”trækynding” fra OKNygaard til at gennemgå vores træer på fællesarealerne for at 
foreslå et vedligehold af træerne.
Vi har fået henvendelser om udfordringer med træerne på både Højen, Stejlehøjen og Engen.
Gennemgangen af træerne resulterede i nogle forslag som gennemgås ved budgetfremlæggelsen.

• Ny bank
Vi har skiftet bank til Handelsbanken. Samarbejdet med Sydbank kørte ikke optimalt, så vi så os 
nødsaget til at skifte. Bankskifte og skifte til MitID har kostet en del arbejde, men er nu faldet på 
plads. Bankskiftet kostede desværre lidt ”uro” ved kontingentopkrævningen. Vores administrator fik 
anvendt en ikke-opdateret medlemsliste.

• Jubilæum
Det er desværre ikke lykkedes for bestyrelsen at få tilslutning til at arrangere ”et brag af en fest” i 
forbindelse med foreningens 50-års jubilæum.
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